

DECRET N° 2023/516 DU **16 NOV 2023**
portant nomination du Directeur Général des Elections à « Elections Cameroon » (ELECAM).-

LE PRESIDENT DE LA REPUBLIQUE,

- Vu** la Constitution ;
Vu la loi n° 2012/001 du 19 avril 2012 portant Code Electoral, modifiée et complétée par la loi n° 2012/017 du 21 décembre 2012,

DECRETE :

Article 1^{er}. Monsieur **ESSOUSSE Erik** est, à compter de la date de signature du présent décret, nommé Directeur Général des Elections à « Elections Cameroon» pour un mandat de cinq (05) ans, éventuellement renouvelable.

Article 2.- L'intéressé aura droit aux avantages de toute nature prévus par la réglementation en vigueur.

Article 3.- Le présent décret sera enregistré, publié suivant la procédure d'urgence, puis inséré au Journal Officiel en français et en anglais./-

YAOUNDE, le **16 NOV 2023**

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE
PRESIDENCY OF THE REPUBLIC
SECRETARIAT GENERAL
SERVICE DU FICHIER LEGISLATIF ET REGLEMENTAIRE
LEGISLATIVE AND STATUTORY AFFAIRS CARD INDEX SERVICE
COPIE CERTIFIEE CONFORME
CERTIFIED TRUE COPY

LE PRESIDENT DE LA REPUBLIQUE,


PAUL BIYA

REPUBLIC OF CAMEROON

PEACE – WORK - FATHERLAND

DECREE No. 2023/516 OF 16 NOV 2023

to appoint the Director General of Elections at "Elections Cameroon"
(ELECAM)

THE PRESIDENT OF THE REPUBLIC,

Mindful of the Constitution;

Mindful of Law No. 2012/001 of 19 April 2012 relating to the Electoral Code, as amended and supplemented by Law No. 2012/17 of 21 December 2012,

HEREBY DECREES AS FOLLOWS:

Article 1: Mr ESSOUSSE Erik is, with effect from the date of signature of this decree, appointed Director General of Elections at "Elections Cameroon" for a five-year term, renewable.

Article 2: The appointee shall be entitled to the various benefits provided for by the regulations in force.

Article 3: This decree shall be registered, published according to the procedure of urgency and inserted in the Official Gazette in English and French.

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE
PRESIDENCY OF THE REPUBLIC
SECRETARIAT GENERAL
VICE DU FICHIER LEGISLATIF ET REGLEMENTAIRE
SLATIVE AND STATUTORY AFFAIRS CARD INDEX SERVICE
DPIF CERTIFIEE CONFORME
CERTIFIED TRUE COPY

YAOUNDE, 16 NOV 2023.



DECRET N° 2023 / 517 DU 16 NOV 2023
portant nomination du Directeur Général Adjoint des Elections
à « Elections Cameroon » (ELECAM).-

LE PRESIDENT DE LA REPUBLIQUE,

- Vu** la Constitution ;
Vu la loi n° 2012/001 du 19 avril 2012 portant Code Electoral, modifiée et complétée par la loi n° 2012/017 du 21 décembre 2012,

DECREE :

Article 1^{er}.-Monsieur ABDOULKARIMOU est, à compter de la date de signature du présent décret, nommé Directeur Général Adjoint des Elections à « Elections Cameroon» pour un mandat de cinq (05) ans, éventuellement renouvelable.

Article 2.- L'intéressé aura droit aux avantages de toute nature prévus par la réglementation en vigueur.

Article 3.- Le présent décret sera enregistré, publié suivant la procédure d'urgence, puis inséré au Journal Officiel en français et en anglais./-

YAOUNDE, le 16 NOV 2023

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE
PRESIDENCY OF THE REPUBLIC
SECRETARIAT GENERAL
SERVICE DU FICHIER LEGISLATIVE ET REGLEMENTAIRE
LEGISLATIVE AND STATUTORY AFFAIRS CARD INDEX SERVICE
COPIE CERTIFIEE CONFORME
CERTIFIED TRUE COPY



REPUBLIC OF CAMEROON

PEACE - WORK - FATHERLAND

DECREE No. 2023/517 OF 16 NOV 2023
to appoint the Deputy Director General of Elections at "Elections Cameroon" (ELECAM)

THE PRESIDENT OF THE REPUBLIC,

Mindful of the Constitution;

Mindful of Law No. 2012/001 of 19 April 2012 relating to the Electoral Code, as amended and supplemented by Law No. 2012/17 of 21 December 2012,

HEREBY DECREES AS FOLLOWS:

Article: Mr ABDOULKARIMOU is, with effect from the date of signature of this decree, appointed Deputy Director General of Elections at "Elections Cameroon" for a five-year term, renewable.

Article 2: The appointee shall be entitled to the various benefits provided for by the regulations in force.

Article 3: This decree shall be registered, published according to the procedure of urgency and inserted in the Official Gazette in English and French.

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE
PRESIDENCY OF THE REPUBLIC
SECRETARIAT GENERAL
SERVICE DU FICHIER LEGISLATIF ET REGLEMENTAIRE
LEGISLATIVE AND STATUTORY AFFAIRS CARD INDEX SERVICE
COPIE CERTIFIEE CONFORME
CERTIFIED TRUE COPY

YAOUNDE,

16 NOV 2023

